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ACTA 3  

SESSIÓ ORDINÀRIA DEL DIA 9 DE NOVEMBRE DE  2016   
 

Comença la sessió a les 18:10 hores,  presidida pel president del Consell Econòmic i Social i 
alcalde de Viladecans, Sr. Carles Ruiz Novella 

- Assisteixen a la sessió:   

President Sr. Carles Ruiz  Novella, Sr. Pere Gutiérrez Alemany, Sra. Elena Alarcón Méndez (PSC), 
Sra. Carmen Gimeno Berne (PSC), Sr. Enric Serra del Castillo,  Sra. Bàrbara Lligadas i Múñoz 
(ERC-AM), Sr. Daniel Gutiérrez Salgado (ICV-EUiA), Sr. Jose Padilla Roig (PP), Sra. Mª 
Purificación González Pérez (VSP), Sra. Maite Hernández Valero (CC.OO), Sr. Miguel Robles 
Flores (CCOO), Sra. Victoria Corbacho Arana  (UGT), Sr. Carlos de Pablo Torrecilla (UGT),           
Sr. Carles Faura Parés (Cooperativa Agrícola de Viladecans), Sr. Carles Berga Martí (Cambra de 
Comerç). 

- Excusen assistència:  

Sra. Carolina Torres García (C’s), Sr. Eduardo Tobaruela Silva (GV-CAP), Sr. Toni Mora Núñez 
(CCOO), Sra. Saida Ehlilluch El Antit (CCOO), Sr. Omar Minguillón (UGT), Sra. Núria Martín 
Comaposada (UGT), Sr. Joan Pañella Martí (Club Empresaris Viladecans), Sr. Esteve Blanch 
Barrot (Xarxa Comercial), Sr. Marcel Ramón Vivó (Mercats Municipals), Sr. Domingo Morilla 
Ribelles (Gremi d’Hostaleria de Viladecans),  

 

ORDRE DEL DIA 

 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior (acta 2,  de 11 de maig) 

 Es va fer arribar als membres del CESV el dia 23 de maig.  Sense cap observació, s’aprova per 
unanimitat. 

2. Pressupost i ordenances 2017 

El Sr. Pere Gutiérrez presenta els pressupostos i ordenances per a l’any vinent i  informa 
d’aquest punt utilitzant un power point. 
 
- S’informa de la planificació temporal per aprovació inicial i definitiva de les ordenances fiscals 
2017 i del pressupost 2017. 
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- Es tracten les ordenances fiscals i es destaca la congelació de tributs; les adaptacions a les 
normatives i la nova taxa de telefonia mòbil.  
No es modifiquen els tipus impositius dels impostos ni es modifiquen tarifes en cap taxa 
relacionada amb els serveis urbanístics, els administratius, els de disposició de domini...  
S’informa de les variacions en algunes tarifes relacionades amb l’ocupació, els mercats, les 
activitats recreatives i la gratuïtat d’activitats per a la gent gran. Tanmateix,  s’explica la nova 
taxa per ocupació de domini per empreses de telefonia mòbil.  
 
- Es tracta el pressupost municipal per al 2017 i s’expliquen les modificacions de les bases 
d’execució quan a l’estructura pressupostària de despeses i la classificació del pressupost.  
S’informa de la previsió d’ingressos corrents, ingressos de capital, de les despeses corrents i les 
amortitzacions. S’informa de la previsió de despeses corrents (cap.2), les transferències 
corrents (cap. 4) i les corresponents principals variacions.  
Tanmateix s’informa de la proposta en relació als capítols VI i VII, d’Inversions i dels projectes 
que inclou; dels pressupostos participatius; del pressupost consolidat; del nivell de deute i de  
l’ estabilitat pressupostària.  
Es comenten els contractes programa amb les empreses municipals i la Fundació Viladecans 
per a l’any 2017. 
 

3. Projecte de Millora del Polígon Centre 
 
El Sr. Pere Gutiérrez i  el Sr. Enric Serra  informen respecte al procés de participació del 
projecte de millora del Polígon Centre i del treball de la Comissió de Seguiment del Polígon 
Centre. Utilitzen un power point per a la seva exposició. 
 
- Es tracta la constitució de la Comissió (integrants objectius) ¡, la seva organització en Meses 
de Treball (Vileta; Activitat Econòmica i Urbanisme ;  Mobilitat, Energia i Sostenibilitat) 
 
- S’informa del treball realitzat fins al moment: sessions plenàries (nombre, contingut i acords) 
i reunions de les Meses de Treball ( nombre, participants, hores de dedicació, temes principals 
de debat i acords) 
 
- Es recorda quina va ser la proposta del planejament de MpPGM aprovat inicialment al mes 
d’octubre de 2015 . S’informa del nombre d’al·legacions  fetes i dels continguts més destacats. 
 
- S’exposen les bases i criteris principals per a la confecció de la nova proposta de MpPGM 
arrel del treball, conclusions i acords de la comissió de Seguiment. I, es fa un comparatiu gràfic 
i general entre els PMUs que contemplava la primera proposta i els que inclou aquesta segona 
en la que s’està treballant (de 18 a 3 PMUs) 
 
- Es comenten els trets més destacables de la gestió urbanística proposada al nou document: 
Vileta (PMU 3 i usos habitatge, comercial i terciari); Obertura avinguda S. XXI (PMU1 usos 
industrial, terciari i hoteler; i PMU2 usos industrial i terciari); i Millora normativa del sector 
22aPIC1 (sòl urbà consolidat; no hi ha càrregues urbanístiques; s’admet més d’un establiment 
per parcel·la i no es limiten el nombre d’activitats per establiment; ús industrial i s’admet ús 
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comercial (amb limitacions) vinculat a l’ús productiu; alçada màxima interior illa de 10 m 
(actualment 5 m); ocupació del 10% (actualment del 90%). Es destaca: tutela dret de 
Reallotjament i acompanyament als afectats.  
 
- Finalment, es comenten altres tipus d’actuacions previstes: finalització al novembre de 2016 
del període de suspensió de llicències; el projecte Simbiosi Industrial (2016- 17); contractació 
d’un sistema energètic territorial per al PIC (2016-17); execució del projecte de millora 
d’infraestructures del PIC (2016-17); determinació consensuada de les següents fases de 
millora (a partir del 2018 i propers anys). 
 

La representant d’ERC,  el representant de PIMEC i el representant de PP fan intervencions 
positives pel que fa al procés de participació i en quan a les característiques generals de la 
nova proposta de document de MpPGM.  
La representant de VSP s’interessa pel cost de les expropiacions i se l’informa que dependrà 
del cas i de cadascuna de les circumstàncies.  
 

4. Altres 

L’Alcalde, el Sr. Carles Ruiz,  informa del nou projecte VILAWATT.  

-El projecte VILAWATT  presentat per l’Ajuntament a la primera convocatòria de UIA (Accions 
urbanes innovadores)  ha sigut un dels 18 projectes  triats i aprovats entre més de 380 
propostes presentades.  Viladecans és el municipi més petit (segons nombre d’habitants) ja 
que la resta són ciutats com Barcelona, Madrid, Bilbao, Munich, Milà, París, Göteborg... El 
nostre és un projecte de “transició energètica” clarament innovador ja que si no hagués tingut 
aquesta característica de forma molt destacada, no hagués obtingut aquesta validació. 
VILAWATT s’aplicarà al barri de Montserratina. És també un projecte que precisament per ser 
innovador planteja molts reptes i una forma de treballar que implica als diferents agents de la 
ciutat i als propis ciutadans. Actuacions, entre d’altres, que estan en la línia d’aconseguir 
plantejar un operador propi en energia elèctrica, la moneda energètica, la rehabilitació 
d’habitatges...i la constitució de la PPCP (com espai de col·laboració públic, privat i ciutadà). El 
projecte és molt complex  i durant tota la seva durada   caldrà complir amb totes les diverses 
actuacions previstes amb una planificació acurada. S’anirà informant de l’evolució del projecte. 

Intervencions 

- El representant del PP manifesta que és un projecte interessant i que fóra bo que s’obrís a la 
ciutat. Se li comenta que aquest és precisament un dels objectius però que  haurem d’esperar 
a veure com son els resultats i la implementació del projecte en el barri Montserratina per 
veure el moment més adient. 

- La representant de VSP manifesta la seva queixa perquè considera que els regidors han estat 
informats amb retard de l’atorgament d’aquest projecte. Se li comenta que els criteris per a la 
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difusió de les ciutats seleccionades han estat portades des de l’UIA (Accions urbanes 
innovadores) amb moltes reserves i que, precisament, es va fer públic oficialment el dia que a 
Brussel·les es va fer l’acte de notificació  de les candidatures guanyadores.  

- Diferents integrants del CESV manifesten l’interès per tractar temes relacionats amb 
l’Economia social i el cooperativisme.  

 

 

Sense més qüestions a tractar, s’aixeca la sessió a les 20 hores. 

 


